
Referat fra møde i skolebestyrelsen ved Ringkøbing Skole 
Tirsdag d. 25. maj fra kl. 18.30 – 21.00 på afdeling Rindum 
 
Fraværende: 
Afbud fra Ulla 

Dagsorden: Beslutning: 

18.30 – 18.30 
Pkt. 60 
Godkendelse af referat: 
(Fast punkt) 
 
Sagsfremstilling: 
 
Bilag: 
Referat fra skolebestyrelsesmødet d. 6. maj er 
tidligere udsendt. 
 
Indstilling: 
Info 
 

Referatet er godkendt. 
Der er ikke indkommet ændringer til referatet. 

18.30 – 18.30 
Pkt. 61 
Nyt fra eleverne: 
(Fast punkt) 
 
Punktet udgår resten af skoleåret. 
 

Punktet udgår, da eleverne ikke har afholdt mø-
der på skolen siden sidste møde. 
 

18.40 – 19.20 
Pkt. 62 
Arbejdet med skolebestyrelsens principper 
Vi vil på mødet fortsætte arbejdet med skolebe-
styrelsens principper. Det er væsentligt princip-
perne er korte og præcise i deres udtryk.  
 
Vi fortsætter med SKAL principperne og ser på 
dette møde på principperne vedr.:  

 
Oplæg fra Jesper, Gitte og Maria. 
 
Bilag: 
Udkast til princippet for arbejdets fordeling 
Udkast til princippet for fælles arrangementer 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse 
 

Begge principper blev gennemgået og drøftet.  
Principperne er godkendt. 



Dagsorden: Beslutning: 

19.20 – 19.50 
Pkt. 63 
Samarbejdsfolder  
 
Der foreligger nu et udkast til et samarbejdspapir 
mellem skole og hjem. 
 
Oplæg fra Gitte, Jesper og Maria 
 
Bilag: 
Udkast til en folder 
 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse. 
 

Samarbejdsfolderen blev gennemgået og drøftet. 
Samarbejdsfolderen tænkes som et afsæt til en 
fremtidig værdidrøftelse på bestyrelsesniveau, 
elev og personaleniveau. Vigtigt at den præsen-
teres som vores fælles fortælling, da folderen ta-
ger udgangspunkt i vores afsæt hver i sær. 
 
Det er vigtigt, at samarbejdsfolderen bliver brugt 
aktivt og konkret i forhold til både elever, foræl-
dre og ansatte – eks. i starten af skoleåret. 
 
Folderen skal nu til drøftelse blandt personalet. 

19.50 – 20.05 
Pkt. 64 
Økonomi 
Budgetopfølgning pr. 31.4. 2021 fra henholdsvis 
afdeling Alkjær og afdeling Rindum. 
 
Bilag: 
Budgetopfølgning fra begge afdelinger 
 
Indstilling:  
Punktet er til orientering. 
 

Ikke så meget nyt siden sidst 
 
Vigtigt, at vi benytter evt. naturlige ændringer 
ift. personalet til at kigge frem budgetmæssigt. 
 
Rindum – forventer elevtalsnedgang sommer 
2021 
 
Alkjær – forventer elevtalsnedgang sommer 
2022 

20.05 – 20.20 
Pkt. 65 
Sikker skolevej 
 
Opfølgning på tidligere henvendelse fra Lennart 
Quist vedr. sikker skolevej ved afdeling Rindum.  
 
En eventuel cykelsti er nu med i kataloget over 
fremtidige projekter. 
Hvordan kommer vi videre med projektet? 
 
Indstilling:  
Punktet er til drøftelse 
 

Der kører et projekt omkring inddragelse/udnyt-
telse af områder rundt om skolen til både Rofi- 
og skoleformål. 
 
I forbindelse med ovenstående er der drøftet sik-
ker skolevej, og det inddrager arealet ved Rofis 
P-plads.. Nuværende cykel-praksis skaber farlige 
trafikale situationer v. Rofi, når eleverne cykler 
til og fra skole. 
John G har taget dette op på et Teknik og Miljø 
møde. 
 
Bestyrelsen forfatter et brev til opbakning af pro-
jekt ’etablering af sikker cykelsti’. 

20.20 – 20.35 
Pkt. 66 
Spørgeskemaundersøgelse 
 
Gitte har nu et resultat på den netop gennemførte 
spørgeskemaundersøgelse hos de 11 familier, der 
havde valgt, at deres børn skal starte i 0. klasse 
på Velling Friskole august 2021. 
 

Gennemgang af resultat af spørgeskemaundersø-
gelse. 
 
22 mulige respondenter – 6 svar. 
 
Vigtigt med kommunikation til forældrene – 
branding af skolen. Vi skal blive gode til at for-
tælle, hvem vi er, hvad vi kan og er dygtige til. 
 



Dagsorden: Beslutning: 

Oplæg fra GH 
 
Indstilling: 
Punktet er til orientering 
 

 
 

20.35 – 20.55 
Pkt. 67 
Orienteringspunkter 

 Corona her og nu 
 Folkeskolernes Samråd er flyttet til d. 16. 

juni 
 Velkomstmøde med nye 0. klasser bliver 

d. 16. juni 
 Rengøringspersonale til Rindum 
 Personalesituation i Krummeluren 
 Nye veje 
 Skolepatruljearrangement  

 
Indstilling: 
Punktet er til drøftelse  
 

Rindum har pt. hjemsendelse af nære kontakter 
på 9. årgang. 46 elever og 7 medarbejdere er 
hjemsendte som nære kontakter. 
Der er kommet yderligere genåbning, hvilket 
muliggør bl.a. dimission. Maria fortæller om 
dette års tanker for dimission – et udearrange-
ment formodentlig. 
 
Folkeskolernes samråd bliver d. 16/6 på afdeling 
Rindum denne gang – Jesper og Jens deltager. 
 
Velkomstmøder afholdes afdelingsvist. 
 
Rengøringspersonale til afdeling Rindum er nu 
ansat – i alt 5 ansatte til hele skolen.  
 
Der er overflyttet en personale fra Krummeluren 
til Spiren. 
 
Kort info ved DB vedr. Nye Veje. 
 
Gitte og Maria orienterer om situation vedr. ar-
rangement for skolepatrulje.  
 
 

Pkt. 68 
20.55 – 21.00 
Eventuelt 
 

1. Datoer for skolebestyrelsesmøder i 21/22 
2. Spørgsmål fra forælder vedr. FB 

  
1.  
Rullende dage – mødetid 18.30 – 21.00 
2. september 
4. oktober 
2. november 
1. december 
6. januar 
1. februar 
7. marts 
6. april 
5. maj 
13. juni 
 
2. 
Skolen har ikke regler for eller en holdning til, 
om delbare opslag fra skolens FB-sider kan deles 
andre steder. Dette er op til ’deler’. 



Dagsorden: Beslutning: 

 
Punkter til kommende møder: 

 
Principper: Mobiltelefoni,  
 
Trafiksikkerhed – skolevej  
 
Kommunikation på Aula. 
 
Hvad gør vi for de dygtige elever? 
 
Brug af karakterer i overbygningen – opmærk-
somhed på en feedback kultur 
 
Høringssvar Nye Veje 
 
Mål og indholdsbeskrivelse for SFO 
 

 
Næste møde er d. 15. juni 2021 på afdeling Alkjær. 


